

Kano- og Kajakklubben Gudena
Dagsorden, bestyrelsesmøde,
den 19. juni 2024 kl. 16.00 hos Jeanett

Til stede: Annemette, Flemming, Jeanett, Brian, Boll, Peter, Claus,

Afbud fra:

Næste møde: Onsdag d. 7. august 2024 hos Annemette.

Dagsorden:

1. Godkendelse dagsorden
2. Punkter fra tidligere
3. Årsplan
4. Økonomi og medlemstal
5. Nyt fra DKF/Kommune
 - Fjordstafet
6. Udvalg
7. Status byggeri, fonde
 - Hvad gør vi???
8. Evt.

Referat af bestyrelsesmøde den 19. juni 2024

referent: Claus

Godkendelse dagsorden

Punkter fra tidligere

- Jeanett skal efterlyse mulige arrangører af klubmesterskab. Det vil hun gøre.

Årsplan

- juni:
 - planlægning af pudsepoleredag og praktisk dag i september (lørdag 21. september) - afventer til næste møde i august
 - efterlysning af arrangører til klubmesterskab den 14. september.
Jeanett efterlyser på fb
-

Økonomi og medlemstal

- 237 medlemmer
 - 23 nye medlemmer fra begynderholdene
- en enkelt større udgift til nyt låsesystem (75.000 kr). Ellers ser økonomien fornuftig ud

Nyt fra DKF/Kommune

- Fjordstafet
henvendelse fra Danmarks Naturfredningsforening om at ro på danske fjorde i august-september for at gøre opmærksom på iltsvind i de danske fjorde. Vil klubben ro en depeche fra Randers til Udbyhøj?
Flemming efterlyser en kajakroer til stafetten.
- Wc
- intet nyt fra DKF
- Nyt fra Kommune
 - Opslag om indvielse af Storkeengen, om vi i klubben har lyst til at ro forbi for at smile til gæsterne.

Udvalg

- ikke noget nyt

Status byggeri, fonde

- Hvad gør vi???
Seneste ansøgninger er blevet afvist.
Peter har identificeret 9 nye fonde mhp. ny fondsansøgninger. Planen er denne gang at ansøge mindre beløb i håb om, de denne gang går igennem. (Elrofonden, KFUM, Sydbank, Johan Schrøders fond, Føtex, Tuborgfonden, m.m.)
Vi mangler fortsat 800.000 kr. for at komme i gang med byggeriet.

.....-Evt. mulighed for et lån på op til 1 million kr. fra Kommunekredit til en forholdsvis lav rente, men under forudsætning af en garantistilling fra Randers Kommune. Dog har kommunen tidligere meddelt, at kommunen ikke stiller garantier. Det skulle være en politisk beslutning.

Brian undersøger muligheden hos kommunen igen.

Fortsat udfordringer vedr. brandsikring i de eksisterende byggetegninger. Arkitekten har forespurgt hos brandmyndighederne, om en alternativ løsning med en udvendig trappe fra 1. sal og ud på nordsiden af bygningen kan godkendes.

Bestyrelsen skal forholde sig til to nye alternative byggetegninger. Bestyrelsen beslutter sig for tegning III med en enkelt ændring omkring et toilet. Brian taler med arkitekten om ændringerne.

Evt.